
For at gøre en lang historie kort, er jeg pårørende til en Damper. Min kæreste brugte dampen til at 

fralægge sig smøgerne. Han har det bedre efter han er gået over til dampen. Vi er forældre til 4 

sammenbragte børn, som nyder at de ikke skal lugte til stanken af cigaret røg. Som mor er jeg glad 

for at mine børn ikke skal lugte af cigaret røg, og udsættes for alle de usunde stoffer der sidder i 

tøjet når folk har vært ude at ryge. Når alt kommer til alt, syndes jeg ikke man skal fratage folks, ret 

til at selv vælge. Heller skulle syndhedesystemet glæde sig over der er kommet et alternative til 

cigaretterne, glæde sig på andres vejene. Folk kan mærke det på deres heldbred, Hvorfor tage det 

fra dem ? Hvorfor slukke glæden i øjnene, på dem der virkelig har gavn af dampen.?  

Lav den ulovligt for personer under 18 år, Så det ikke lander i forkerte hænder..  
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